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1 Voorwoord 
Een gewoon en toch een heel bijzonder jaar  

2024 was voor BAN een heel gewoon jaar. Er werd volop badminton gespeeld, zowel 
recreatief als binnen de competitie. De zaalhuur werd geregeld en de trainers en 
begeleiders zorgden ervoor dat spelers het beste uit zichzelf wisten te halen. 
Belangstellenden werden geïnformeerd, nieuwe leden ingeschreven en aangemeld 
bij Badminton Nederland. Zalen gereserveerd, betalingen gedaan, barbezettingen 
geregeld, toernooien en informatiemarkten bezocht. BAN is een financieel gezonde 
badmintonvereniging met een redelijk stabiel ledenaantal. Alles gewoon, heel 
gewoon. Maar om de dagelijkse, of wekelijkse sportieve badmintonactiviteit 
mogelijk te maken is een wereld van uiteenlopende voorbereidingen nodig, 
organisatie, afstemming en samenwerking. Dat gaat van zaalreserveringen tot 
betalingen, van toegespitste trainingen tot labels uitgeven, van toernooien plannen 
tot oefeningen voordoen, van banken op elkaar stapelen bij het inrichten van de 
zaal tot aanmoedigen, van clubshirts uitgeven tot drankjes inschenken.  

Het is heel bijzonder dat BAN daarbij voortdurend een groot beroep kan doen op 
een grote schare enthousiaste vrijwilligers. Zij zetten zich iedere keer in om het 
sportplezier voor anderen mogelijk te maken. Dit doen zij soms al vele jaren. Het 
gebeurt vaak niet opvallend, soms achter de schermen en lang voordat een 
activiteit daadwerkelijk plaatsvindt, maar alle leden profiteren ervan. Zonder inzet 
van onze vrijwilligers kan BAN niet bestaan.  
Dat bleek dit jaar opnieuw heel duidelijk. Niet alleen bij alle activiteiten, maar des te 
meer toen een van de trainers plotseling uitviel. Meteen werd gezocht naar 
oplossingen zodat de betreffende spelers er zo min mogelijk last van zouden 
hebben. Direct bleken andere trainers en begeleiders bereid een stap extra te doen 
en werden trainingen overgenomen. Die grote inzet, die flexibiliteit, tekent BAN.  
Een gewoon badmintonjaar is altijd bijzonder want de inzet van allen maakt het 
speciaal. Natuurlijk laat er soms iets te wensen over. Een enkele keer is het niet 
perfect, maar de basis staat als een huis. Vandaar dit jaar mijn grote waardering en 
dank aan allen die zich op bijzondere wijze hebben ingezet voor BAN. Het is 
fantastisch wat gezamenlijk opnieuw gepresteerd is. 

Als voorzitter heb ik wensen. Een daarvan is dat de groep vrijwilligers zich blijft 
inzetten zoals dat ook in 2024 gebeurde. De andere is dat er nieuwe vrijwilligers 
komen die hen willen ondersteunen, hun kennis, inzichten en vaardigheden op 
termijn kunnen overnemen. Hier en daar gebeurt dat al, maar we moeten er samen 
voor zorgen dat vrijwilligerswerk geen jarenlange ‘verplichting’ wordt omdat er geen 
opvolgers zijn. Samen vormen we BAN, samen maken we BAN, samen kunnen we 
de uitdagingen van 2025 (en lang daarna) aangaan. BAN stevent af naar een 
jubileumjaar. Laten we de vereniging een groot geschenk geven door de dynamiek 
levend te houden, gedragen door veel handen, nieuwe vrijwilligers, grote 
gezamenlijke inzet en vooral  sportplezier. Dat blijft bijzonder!  

WimJan Egtbers, voorzitter 

P.S. Natuurlijk ook dank aan allen die ‘gewoon’ lid zijn.  
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2. Verslag ledenadministratie  

 

Samenstelling commissie:  

• Nienke Francke, Chris Francke, Ton Linders  
  

Activiteiten 2024:  

• Beheer leden (verwerken inschrijvingen, mutaties en afmeldingen).  
• Afhandelen verzoeken om informatie van zowel huidige leden als 

potentiële leden.  
• Aanmaak facturen (t.b.v.  innen contributie, extra activiteiten, clubkleding, 

etc.).  
  

Overzicht aantal leden:  

De volgende tabel bevat alleen leden die nog niet zijn uitgeschreven.  

Datum 
(22-02-25)  

1-1-20
19  

1-1-20
20  

1-1-20
21  

1-1-20
22  

1-1-20
23  

1-1-20
24  

1-1-20
25  

Junioren - t/m 14 
jr  64    48  36  58  54  57  

Junioren - 15 t/m 
17 jr  34  92  18  20  20  29  25  

Totaal junioren:  98  92  66  56  78  83  82  

                

Senioren  155  149  136  136  152  153  151  

Totaal senioren:  155  149  137  136  152  153  151  

                

TOTAAL:  253  241  203  192  230  236  233  
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 Aantal Inschrijvingen:   

Inschrijvingen  Totaal  Junioren  Senioren
  

In 2023  47  25  22  

In 2024  38  17  21  

  

Aantal opzeggingen:  

Uitschrijvingen  Totaal  Junioren  Senioren
  

Per 07-20  37  24  13  

Per 01-21  27  13  14  

Per 07-21  20  12  8  

Per 01-22  8  2  6  

Per 07-22  9  6  3  

Per 01-23  17  5  12  

Per 01-24  12  6  6  

Tussen 01-01 en 
31-12-24  41  17  24  

Het verschil tussen inschrijvingen en uitschrijvingen met het totaal aantal leden, zit 
in het feit dat er dit jaar een aantal nieuwe leden zich inmiddels weer hebben 
uitgeschreven.   

Plan voor 2025  
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Automatiseren van de in- en uitschrijvingen.  

 

3. Verslag Technische Commissie (TC) 

Competitie contactpersonen 

Bram Kodde is nu zowel de JCCP-er als CCP-er van BAN. Erik Stokkentre assisteert 
hem daar waar nodig.  

Teamsamenstelling en overzicht competitieteams 2024 - 2025 

Jeugdcompetitie 

Badminton Nederland heeft vanaf het seizoen 2023-2024 een nieuw landelijk 
jeugdcompetitie gelanceerd om badminton voor de jeugd een impuls te geven en 
ook werd beoogd de niveauverschillen binnen een competitie te verkleinen. Er kan 
nu worden gespeeld in de categorieën Brons (U9), Zilver (U11), Goud (U13) en de 
niveaus D, C, B en A. De wedstrijden worden in twee fases gespeeld: fase 1 start in 
september en fase 2 start in januari.  

In het seizoen 2024 – 2025 kwam BAN uit met 11 junioren teams: 

● BAN J1   Niveau B 
● BAN J2 t/m J9  Niveau D 
● BAN J10 en J11 Zilver  

Op het moment van schrijven is (nog) niet bekend of er een team kampioen is 
geworden. 

Op dinsdag 3 september 2024 is de jaarlijkse uitleg aan ouders gegeven over 
competitie deelname en do’s and dont’s / tips and trics. 

Op 26 en 27 oktober 2024 is een delegatie van BAN jeugdspelers naar de Dutch 
Open Kampioenschappen geweest. Onder begeleiding van trainers en ouders 
hebben ze daar kunnen genieten van internationaal top badminton.  

Ervaringen met nieuwe opzet jeugdcompetitie 

De eerste ervaringen met de opzet vanuit de bond zijn mild positief. Hoewel de 
reistijden nog niet echt korter zijn geworden en de onderlinge verhoudingen binnen 
de gestelde categorieën soms nog best groot zijn, werkt het goed om vooral met 
jongere junioren minder lange partijen te spelen en aangepast te spelen. Dat komt 
de duur van een wedstrijd (en daarmee benodigde concentratie/ spanningsboog van 
de jonge spelers) ten goede. Het in twee fasen verdelen zorgt er verder voor dat, 
met name in de 2e fase, spelers meer op eigen niveau gaan spelen. Het loslaten van 
leeftijd en gender restricties binnen de meeste categorieën zorgt er echter wel voor 
dat er soms rare krachtsverhoudingen tussen teams binnen 1 poule ontstaan. 
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Vooruitzichten volgend seizoen 

We verwachten volgend seizoen opnieuw ongeveer 10 jeugdteams te kunnen 
vormen. Tevens zal er gekeken moeten worden of we niet met 1 tijdstip voor 
recreanten jeugd moeten gaan werken. Ook is het de bedoeling dat het tijdslot van 
dinsdag en donderdag training 17.00 uur tot 18.30 uur naar een later tijdstip wordt 
verschoven i.v.m. het niet beschikbaar zijn op dat tijdstip van trainerscapaciteit. 

Seniorencompetitie 

BAN heeft in 2024/2025 niet meegedaan met de najaars- en voorjaarscompetitie. In 
het seizoen 2024-2025 hebben 9 senior teams deelgenomen aan de 
bondscompetitie: 

- BAN 1 in de 3e divisie (voor het eerst!) 
- BAN 2 in de 4e divisie 
- BAN 1 t/m BAN 5 in de 5e divisie 
- BAN 6 t/m BAN 7 in de 6e divisie 
- BAN 8 in de 7e divisie 
- BAN 9 in de 8e divisie 

BAN 3 (5e divisie) is kampioen geworden en promoveert volgend competitieseizoen 
promoveren naar de 4e divisie.  

BAN 1 en BAN 2 hebben zich kunnen handhaven in respectievelijk de 3e en 4e 
divisie.  
 

BAN 4 is gedegradeerd (geen consequentie want je mag tot 5e divisie gewoon weer 
aanvragen).  
 

BAN 5 t/m 9 hebben zich gehandhaafd in hun speelklasse. 

Vooruitzichten volgend seizoen  

In principe zullen alle teams die zich hebben ingeschreven voor het seizoen 
2024-2025 in het seizoen 2025-2026 uitkomen in dezelfde divisie/klasse. Dit is 
onder meer wel afhankelijk van de inschrijvingen en/of afmeldingen van de 
betreffende competitie-spelers. Trainingsmomenten zullen gelijk blijven aan huidige 
momenten. Tot slot zal naar alle waarschijnlijkheid de opzet van de senioren 
competitie wijzigen. Vanuit CCP zal de communicatie en afstemming met de trainers 
hierover worden gezocht.  

Meer informatie vanuit de bond moet nog volgen. De definitieve teamindelingen zijn 
op dit moment nog niet bekend. 
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Trainerskader  

Sinds het competitieseizoen 2023-2024 vervult Redmar Blik de rol van technisch 
beleidsmanager.  

Wijzigingen trainingskader junioren 

Al vroeg in het competitieseizoen werd afscheid genomen van Andy Basran omdat 
hij helaas om fysieke redenen moest stoppen met het geven van training aan de 
juniorenteams BAN J7 t/m BAN J11. Dit is onderling opgelost door Redmar, Richard 
en Rogier met assistentie van Yasmijn, Chantal en Myrthe Stokkentre.  

Wijzigingen trainingskader senioren 

Na het vertrek van Olaf Bijlsma zijn Arie Hof en Joëli Residay aan het begin van het 
competitieseizoen 2024-2025 gestart als trainers van de hoogste seniorenteams.  

In goed overleg is besloten dat Arie en Joëli zich afgelopen seizoen vooral hebben 
gericht op deze teams. Om eerst goed elkaar te leren kennen en een beeld bij de 
spelers te krijgen is hiervoor gekozen. Afgelopen december is er een eerste enquête 
geweest onder team 1/2/3 om de ervaringen met de nieuwe trainers en de 
verwachtingen helder te krijgen. Hiermee is het duidelijk welke richting er door de 
trainers opgegaan moet worden. 

Er is verder besproken hoe de afstemming is naar TC en beleidsmanager. Vanuit 
beide trainers is dit jaar een eerste sessie gegeven in het kader van “Train de 
trainer” en dat is door alle trainers positief ervaren. We zullen kijken of we dit ook 
volgend seizoen herhalen.  

Er zijn inmiddels vijf van de acht TRC vergaderingen geweest. Alle bijeenkomsten 
waren productief en werden goed bezocht door de trainers. Aan de TRC zijn Chantal, 
Yasmijn en Myrthe Stokkentre toegevoegd aangezien zij dit jaar onderdeel zijn 
geworden van de trainersstaf van BAN. Focus in de komende vergaderingen zal 
liggen op de voorbereidingen van volgend seizoen. De teamindelingen moeten voor 
begin april duidelijk zijn. Tot 15 April kunnen er nog veranderingen optreden omdat 
dan de sluitingsdatum is  voor club transfers. 

Trainingsdag 

De gezamenlijke trainingsdag voor zowel de junioren als de senioren vond plaats op 
zaterdag 7 september 2024. 

Toernooien/clubkampioenschappen 

In 2025 heeft BAN de volgende toernooien georganiseerd: 

- Clubkampioenschappen  
- Black Light toernooi 
- BAN Open Senioren 
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2 Verslag van de activiteitencommissie 
 

Leden van de activiteitencommissie 

Afgelopen jaar zijn een aantal nieuwe leden toegetreden tot de 
activiteitencommissie. De commissie bestaat op dit moment uit: Kevin van den 
Burg, Chris Ketterink, Elvira van Zwieten, Adriana van Doorn, Merel de Groot, 
Myrthe Stokkentre, Amber Brooks, Quint Smit en Lisanne Ritsma.  

Helaas hebben we afscheid genomen van twee leden: Lionne Blik en Diantha 
Cannegieter.  

Activiteiten 2024 

Afgelopen jaar hebben we weer gezellige en geslaagde activiteiten georganiseerd. 
Een van deze activiteiten was het 1+1 toernooi, waarbij BAN-leden iemand mee 
mochten nemen om kennis te maken met badminton. Daarnaast hebben we onder 
andere ook weer een leuke pubquiz georganiseerd.  

Vooruitzicht 2025 

Ook aankomend jaar hebben we weer leuke activiteiten op de planning staan. Zo 
hopen we dit jaar weer een Ban Blacklight toernooi te organiseren en ook hebben 
we plannen voor een gezellige spelletjesavond. Ideeën voor meer leuke activiteiten 
die wij kunnen organiseren zijn uiteraard altijd welkom! 

3 Verslag van de webcommissie  
Leden van de webcommissie 

Website: Chris Ketterink, Kevin van den Burg en Julie Koster. 
Nieuwsbrief: Dennis de Waard. 
Sociaal media: Elvira van Zwieten en Mythe Stokkentre. 

Website 

In 2024 zijn er weinig grote wijzigingen gedaan. We zijn begonnen om het 
menustructuur van de website te verbeteren en eenvoudiger te maken. Daarnaast is 
het doel om de vrijwilligerspagina te actualiseren en nieuwe foto’s te maken van alle 
vrijwilligers in het BAN clubshirt. 
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4 Verslag van de BAN vertrouwens contact personen (VCP) 
 

Voor de twee vertrouwenscontactpersonen (VCP's) van BAN was ook 2024 een 
rustig jaar.  

Bij het begin van de jeugdcompetitie hebben René en Denise zich in hun functie van 
Vertrouwens Contact Persoon voorgesteld aan de ouders van de competitie spelende 
jeugd.  

Dit jaar hebben René en Denise zich ook voorgesteld aan de trainingsgroepen, zowel 
de jeugdgroepen als de senioren groepen. Iedereen bij deze bijeenkomsten is 
verteld waaruit de rol van de VCP bestaat en hoe de BAN vertrouwens contact 
personen te benaderen zijn.  

Bijeenkomsten 

Per jaar zijn er twee bijeenkomsten van het Amersfoorts Netwerk Voor 
Vertrouwenscontactpersonen (ANVV) waar René en Denise bij aanwezig waren. Hier 
komen VCP’s van sportverenigingen in Amersfoort bij elkaar, onder begeleiding van 
SRO medewerkers, om met elkaar kennis en ervaringen uit te wisselen, inhoudelijke 
thema’s te bespreken en elkaar te ontmoeten. Het is ook de plek om vertrouwelijk 
en anoniem casussen te bespreken.  

Er is ook een website met informatie voor VCP’s en clubs. Hier is ook een pagina 
waarop VCP’s zich bekend kunnen maken. Denise staat op deze website met een 
foto en met het e-mailadres van BAN. 

De 4 V’s  

René en Denise zijn bezig geweest met de 4 V’s voor veiligheid, van het NOC*NSF. 
BAN heeft nu ook een gedragscode, waarmee we aan de vier V’s voldoen.  

De vier V’s staan voor: Verenigingsbrede Gedragscode, Vertrouwenscontactpersoon 
op de club, Verklaring omtrent het gedrag voor de Vrijwilligers en Vakkundige 
trainer/coaches. 

Er hangen twee posters in Icoon met daarop de namen van de BAN vertrouwens 
contact personen: René en Denise en het e-mail adres waarop zij te bereiken zijn. 

Tot slot was René aanwezig bij een netwerkbijeenkomst van Badminton Nederland. 
Hier bleek dat BAN (in vergelijking met andere badmintonclubs) zeer voortvarend 
bezig is wat betreft de VCP’s.  

René Koster, Denise Lammers 
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5 Verslag barcommissie 
 

Inleiding  

De barcommissie bestaat op 1 januari 2025 uit een groep van ongeveer 20 
vrijwilligers. Dit seizoen groeide het team met een aantal nieuwe vrijwilligers, maar 
heeft er ook een opschoonslag plaatsgevonden: Hierdoor zijn een aantal inactieve 
vrijwilligers afgevallen. Voor dit jaar nemen we (nu echt) afscheid van Frenk en 
heeft Adriana aangegeven te willen stoppen met de boodschappen doen.   

Afgelopen seizoen heb ik de alarmklok geslagen over het gebrek aan communicatie 
naar de Bar. Nu kan ik aangeven dat het dit jaar een stuk beter verloopt. Aan de 
keerzijde moet ik kritisch op mijzelf zijn en toegeven dat ik dit jaar niet zo proactief 
en/of aanwezig ben geweest in het vervullen van mijn taken. Hiervoor wil ik beloven 
dit aankomend seizoen een stuk beter op te pakken.   

Bar activiteiten:  

In 2023 hebben de volgende vrijwilligers bijgedragen aan het runnen van de barren 
van BAN: Marcel, Chris K, Chris F, Edwin, Frenk, Jan & Jolanda, Helene, Maikel, 
Sonja, Machiel, Elvira, Quint en ondergetekende. Daarnaast heeft Adriana de 
boodschappen verzorgd. Mijn dank aan alle vrijwilligers!   

  
Wij hebben de volgende evenementen gedaan:  
Icoon:  
Competitie: 10 dagen  
toernooien & activiteiten: 7  

Bieshaar:   

Competitie: 8  
Toernooien & activiteiten: 4  

Daarnaast  is de bar in de Bieshaar op de vrijdagen nog steeds erg gezellig. 
Hiervoor wordt geen rooster gemaakt, maar de verschillende barbevoegde 
vrijwilligers vangen dit op als er behoefte is.   
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Financieel:  

De bar heeft een positief resultaat behaald: € 3.318,43 euro. Een ruime stijging ten 
opzichte van het voorafgaande jaar. De volledige financiële onderbouwing is 
beschikbaar op de drive of op aanvraag. 

Opmerking:  

Zettle brengt 1,95% als onkosten/toeslagen in rekening en geen 
abonnementskosten.  

Noemenswaardige veranderingen in 2024:  

• De contante kassa's op beide locaties zijn opgeheven.  
• Schoonmaak in het Icoon om oude troep weg te werken.   
• Certificering van nieuwe vrijwilligers.   
• Prijzencontrole en aanpassingen waar nodig.  
• Introductie speciaal biertjes in de kantine van de Bieshaar  

Plannen en risico's voor 2025:  

Boodschappen.   

Het vertrek van Adriana voor het doen van de boodschappen voor Icoon is een 
spannende. Ik zal hier samen met Marcel (als hij wil helpen) een oplossing voor 
moeten vinden. Ik kan deze boodschappen natuurlijk altijd zelf doen waar nodig.   

Capaciteit voor wedstrijden in de Bieshaar 

 
Dit jaar is er opvallend veel meer gebruikt gemaakt van de Bieshaar, specifiek voor 
jeugdwedstrijden. Om te zorgen dat deze dagen goed gevuld worden moet er betere 
communicatie en duidelijkheid zijn over het schema, en het vrijwilligersbestand van 
te voren goed ingelicht worden over deze speeldagen. Beide punten staan op mijn 
agenda om op te pakken. 

Mark de Leeuw  
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6 Verslag wervingscommissie 
 

Inleiding 

De wervingscommissie heeft als doel het informeren van belangstellenden en het 
werven van nieuwe leden via uiteenlopende activiteiten. 

Samenstelling commissie 

Marloed Tondeur (nieuw),  Niels van Rijn, Marcel Stortelers, Huub Wiltschut. 

Dit jaar konden we tot onze grote vreugde 2 nieuwe leden aan de commissie 
toevoegen. Rick is al een aantal jaren spelend lid van BAN en Marlous is een oud 
(jeugd)lid en ondertussen moeder van een kind dat lid is geworden van BAN. 

Activiteiten 

Met enige regelmaat overleggen we over het organiseren en uitvoeren van nieuwe 
promotionele activiteiten.  

In 2024 zijn we bezig geweest met: 

• Publicaties  
• in o.a. de Stad Amersfoort (3 artikelen), de BAN website. Bij Facebook en 

Instagram, zijn diverse artikelen verschenen waarin BAN en onderstaande 
evenementen zijn gepromoot. 

• BAN Open Dag 
• Amersfoort Aangenaam  
• Proeflessen 
• ProbeerBadminton.Nu 

BAN Open Dag 

Op zaterdag 21 september is door de BAN wervingscommissie de BAN open dag 
georganiseerd. De bezoekers oordeelden dat de Open Dag een goed georganiseerd 
en leuk evenement was. Met dank aan de ongeveer 20 enthousiaste vrijwilligers, 
waaronder vele jeugdleden, konden de belangstellenden zelf ervaren hoe leuk, 
gevarieerd en uitdagend badminton is en genoten zij van de goede sfeer. Een aantal 
bezoekers meldde zich voor ‘Probeer Badminton Nu’ en de Open Dag leverde ook 
enkele aanmeldingen voor proefspelen op. 

De kosten voor deze dag konden voor een belangrijk deel vergoed worden door een 
subsidie van de SRO van € 500. 

De wervingscommissie is vastbesloten de BAN open dag jaarlijks te blijven 
organiseren. 

 

 

Pagina 13 van 18 



 

Amersfoort Aangenaam 

In 2024 was de BAN wervingscommissie 3 keer (10 feb, 22 jun en 9 november) met 
een kleurrijke stand aanwezig bij ‘Amersfoort Aangenaam’ de informatiemarkt voor 
nieuwe stadsbewoners. Deze mensen worden door de Gemeente uitgenodigd om 
naar de Joriskerk te komen waar allerlei culturele en sportverenigingen zich 
presenteren. Dit levert elke keer weer een aantal mensen op die belangstelling 
hebben voor badminton en zich aanmelden voor proeflessen. Met dank aan Huub, 
Giny, Denise en Marcel konden we de stand telkens bemensen. 

Proeflessen 

In 2024 kregen 107 mensen informatie over BAN en de mogelijkheden om te spelen 
en zij werden uitgenodigd voor proeflessen en/of ProbeerBadminton.nu. Minimaal 10 
belangstellenden zijn inmiddels ingeschreven als lid van BAN.  

ProbeerBadminton.Nu  

ProbeerBadminton.Nu is een wervingsactie, opgezet vanuit de badmintonbond. 
Mensen konden zich aanmelden via een speciale site van de bond en bij een 
vereniging 10 lessen/trainingen volgen voor 25 euro. BAN heeft hieraan meegedaan 
en met succes.  

Bij de junioren waren 10 aanmeldingen en in ieder geval 5 daarvan zijn op de 
zaterdagochtend in de Bieshaar gestart. De 10 lessen eindigen net voor de 
kerstvakantie en we hopen natuurlijk dat zij daarna ook lid worden.  

Bij de volwassenen waren er 15 aanmeldingen. Helaas hebben we op het laatste 
moment hen moeten melden dat de lessen niet door konden gaan door de uitval van 
trainer Andy en op zo’n korte termijn geen vervanging gevonden kon worden. 

Plan is om voor komend (voor)jaar met bestuur en trainers af te stemmen of we 
met ProbeerBadminton.nu verder willen gaan en zorgen dat zowel locatie als trainer 
beschikbaar zijn. 

Wachtlijst bij de jeugdgroepen 

We hebben 3 groepen waarin de recreatieve jeugdleden training krijgen en elke 
groep heeft op dit moment een wachtlijst. Op de dinsdag en donderdag groep in 
Icoon in beide groepen gaat het om 15 kinderen en op de zaterdagochtend in de 
Bieshaar 4 kinderen.  

Dit is een luxe probleem, maar geen fijne. Overleg met bestuur is daarom gaande 
hoe hiermee om te gaan. Dat gesprek zal moeten gaan over grootte van de 
wachtlijst, beschikbare zaal- en trainerscapaciteit. 

Financieel 

Door de commissie is iets meer dan € 800 uitgegeven aan flyers en 3 artikelen in de 
krant. De kosten voor de BAN Open dag (o.a. zaalhuur) zijn hier nog niet in 
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verwerkt. Verwachting is dat we ruim binnen de begrootte € 2000 euro voor 2024 
blijven. 

Plannen 2025 

We zouden beter inzicht willen hebben via welke weg nieuwe leden bij BAN komen. 
Daarvoor willen we in kaart brengen welke toegangswegen er zijn, wat we van elke 
weg weten en waar blinde vlekken zitten. Op basis daarvan zouden we een 
verbeterplan kunnen opstellen dat tot meer afstemming leidt. 

Daarnaast is het streven om in het beleid van de vereniging vast te leggen hoe we 
met potentiële nieuwe leden en wachtlijst omgaan. 

Verder wil de BAN wervingscommissie de huidige activiteiten blijven uitvoeren. Dit 
te meer omdat er jaarlijks leden opzeggen en het belangrijk is voldoende aanwas te 
blijven houden. 

7 Continuïteitscommissie (CC) 
Leden: Redmar Blik (Technische Commissie), Marcel Stortelers (Bar Commissie), 
Kevin van den Burg (Activiteiten Commissie). 

In het geval van gelijktijdige ontstentenis of belet van alle bestuurders is deze 
commissie bevoegd tot het verrichten van bestuursdaden en het komen tot een 
nieuw bestuur. Deze bestuursdaden worden voor wat betreft de daden gelijkgesteld 
met die van een bestuurder. 

8 Rooster van aftreden van bestuursleden 
 

Naam Gepland aftreden Bijzonderheden  
Sonja Koster 2025 Herkiesbaar 
Chris Ketterink 2026   
Jan Molenkamp 2027  
Huub Wiltschut 2028  
WimJan Egtberts 2029  
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Verslag penningmeester 
 

Winst en verlies 2024 

Het financieel boekjaar 2024 is een goed boekjaar geweest met een positief 
eindsaldo van € 554,00. Dit komt nagenoeg overeen met wat er begroot is. De 
materialen divers uitgaven zijn een stuk hoger dan bedacht. Dit komt doordat een 
box met microfoon en toebehoren is aangeschaft. 

De uitgaven van shuttles is vanaf 2024 opgesplitst in de kosten voor veren shuttles, 
inkomsten veren shuttles  (contributie door competitie teams die met veren shuttles 
spelen) en de uitgaven voor plastic shuttles. Hierdoor krijgen we een beter inzicht in 
de specifieke uitgaven. Dit effect is na 2025 te meten wanneer er twee boekjaren 
met elkaar te vergelijken zijn. 

Kascontrole 

Op 13 maart 2025 heeft door Rick Pelgrum en Erik Stokkentre de kascontrole 
plaatsgevonden over het boekjaar 2024. 

Voorstel resultaat 

Het voorstel is om het positieve resultaat van 2024 te boeken op het kapitaal. 

Begroting 2025 

De verwachting is dat het ledenaantal in 2025 ongeveer gelijk zal blijven. De kosten 
voor zaalhuur stijgen iets, maar wordt opgevangen door de inflatiecorrectie die 
jaarlijks doorgevoerd wordt. Het bestuur is per 1-1-2025 begonnen met een deel 
van het vermogen tijdelijk vast te zetten op een spaarrekening. Hierdoor krijgt BAN 
meer rente op het saldo van de spaarrekening.   

Er zijn meer trainers waardoor de kosten hiervoor iets zullen toenemen. Er staat nu 
€3000,- begroot om af te boeken van de balans post ‘reservering trainers en 
Vathorst’.  
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Bijlage I: Balans 1-1-2024 t/m 31-12-2024 
 

 

Toelichting: 

1) Er is in 2024 een winst geboekt van (afgerond) € 554,00. 
2) Kas BAN bas is in 2023 opgeheven en dit jaar van de balans gehaald. 
3) Reservering kleding is uitgegeven aan vervanging kleding trainers. 
4) Reservering verlies begroting is opgeheven na besluit ALV 2024. Bedrag is 

verdeeld onder de andere reserveringen.  
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Bijlage II: Verlies- en winstrekening en begroting 
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